
Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
14. 5. 2019 

Kolej Bubeneč 

Zápis provedl: Milan Kurka 
Prezenční listina je přílohou. 
 
Začátek zasedání 19:13  

1 Schválení programu schůze 
Prezident Ing. Stanislav Jeřábek přivítal přítomné delegáty a seznamuje je s ním navrženým 
programem, který byl zaslán do konference parlamentu. 
 

1. Schválení programu zasedání (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
2. Představení delegátů (vede S. Jeřábek, typ: informace, čas: 5 min.) 
3. Info z klubů (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 10 min.) 
4. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: diskuze, čas: 5 min.) 
5. Info z Centrály (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 15 min.) 
6. Schválení zápisů (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
7. Prezentace výročních zpráv (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 5 min.) 
8. Schválení účetní závěrky za rok 2018 (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
9. Nerekonstrukce Bubenečské koleje (vede V. Jelínek, typ: informace, doba: 10 min.) 
10.Schválení ekonomické činnosti zaČVUTění (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 15 

min.) 
11.Schválení interního předpisu 2019-P1 Pravidla kamerových systémů SU (vede: J. 

Rubáš, typ: hlasování, čas: 15 min.) 
 

12.Různé (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: dle potřeby) 
13.TPPPPPPPP (vede: S. Jeřábek, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby) 

 
 
Usnesení 2019-05-01: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání dle programu, který byl           
zaslán do konference parlamentu SU ČVUT.“ 
OHP: 9; 9:0:0 → Usnesení přijato 

2 Představení delegátů 
Není přítomen žádný nový delegát. 
 

3 Informace z klubů 
Silicon Hill (J. Rubáš): 24. dubna 2019 proběhl jedenáctý ročník festivalu SHOW, s jehož              
vedením se plánuje schůzka o tom, jak bude vypadat další ročník. Ve středu 8. května 2019                
proběhla pracovní středa, proběhla také revize posiloven. Uskutečnilo se setkání s vedením            
SÚZ ČVUT, víkendovka adminů a začaly přípravy na výjezdní zasedání klubu. 
ISC (M. Nečas): Končí semestr, zahraniční studenti odjíždějí. Dnes večer je rozlučková            
párty, mnoho členů odjelo na meetupy a snažili se zapracovat na sblížení členů. Proběhla              
debata na změnu názvu a loga – logo se bude měnit, název nikoliv. Budeme se snažit                
propagovat, že ISC je členem ESN International, nováčky se budeme snažit zapojovat do             
různých akcí v rámci ESN. Jinak se nic zásadního neděje. 
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IAESTE (A. Deleut): Byly vyhlášení výherci soutěží. IAESTE dále přijalo všechny studenty,            
kteří mají přijet do ČR. V pondělí začínají v projektu na AV ČR., pomáhají s vízy. Dále jsme                  
se prezentovali na Lesamáji, UNITu a Night of Chances. O víkendu proběhne teambuilding. 
Buben (R. Štolfa): Událo se mnoho zásadního, je na to samostatný bod. Buben má              
vyhlášené volby, běží podávání kandidátek. Klub nemá představenstvo, protože mu skončil           
mandát. 11. 5. bude sportovní turnaj, jsou naplánovány Buben games. Probíhají informační            
schůzky a inspekce o tom, v jakém stavu je nyní klub a kolej. 
eFDrive (V. Macháček): Zorganizovali jsme několik akcí – deskohraní a procházka. Prý byly             
neúspěšné, protože na procházku nikdo nepřišel a deskovek se nikdo neujal. Konal se Malý              
UZEL, kde organizátoři UZLU vyjeli do areálu, ve kterém se bude letošní UZEL konat. Do               
klubovny jsme si pořídili gril a projektor. 
BEST (O. Sklenár): Organizovali jsme UNIT. Soutěž se vydařila, měli jsme plné všechny             
kategorie. Od valné hromady z Polska byl BEST Prague vyloučen z důvodů nevhodného             
chování člena klubu. Přijali nás zpět, ale nyní jsme Observer Group, takže se musíme              
vypracovat do plnohodnotného člena BESTu. Nemůžeme organizovat kurzy pod hlavičkou          
BESTu, nicméně nyní je organizujeme, ale ne pod hlavičkou BESTu. Dále také nemůžeme             
posílat studenty do zahraničí.  
S. Jeřábek: Dotazy? Sám mám jeden. Jsou nějací lidé, kteří měli odjet na kurz a teď mají                 
problém? 
O. Sklenár: Ano, ale jet mohou. Lidé, kteří nejsou členové BESTu, tak nemohou cestovat do 
zahraničí. 
BION (M. Mleziva): Konal se Kladenský Majáles. Byla fajn akce, vyšlo počasí, kapely byly              
dobré.  
Sincoolka (L. Bureš): Koná se akce Sincoolka Day – sportovní a kulturní akce, která končí               
afterpárty. Proběhlo rozhodnutí zavedení zero-waste modelu, bude se nakupovat         
nejednorázový kelímek, který dostane každý člen klubu. V budoucnu se nebude podávat            
pivo do jednorázových. 
+/-FEL (T. Drábek): Proběhlo ITEE, T. Drábek děkuje S. Jeřábkovi za účetnictví a klubu              
FIT++ za pomoc s prostory. Účastnili jsme se Lesamáje a připravujeme akce do zimního              
semestru. 
  

4 Info z Akademického Senátu 
Tomáš Pokorný nepřítomný, zastupuje ho Tomáš Drábek. 

T. Drábek: Nastoupil nový ředitel Správy účelových zařízení ČVUT Ing. Petr Mourek. 
Nejnovější vývoj: nerekonstrukce Bubenče – dále bude probíráno. Dále se bude měnit ceník 
náhrad, což se bude se probírat na nejbližším zasedání AS a také na K SÚZ.  
J. Rubáš: Tušíš, co z ceníku náhrad je změna?  
T. Drábek: Jistina. Měla by se zvedat o 500 Kč.  
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5 Info z Centrály 
Tomáš Drábek odchází.  

Výjezdní zasedání 

S. Jeřábek: Tento víkend nás čeká výjezdní zasedání, moc lidí se nepřihlásilo a stále jsou 
volná místa. Je jich tam dostatek, aktuálně je 23 přihlášených. Máme 3 volná místa. Budeme v 
Čeňkovicích, doprava vlakem. Všechno k výjezdku je v mailech. Dotazy? 

Žádné dotazy nejsou.  

S. Jeřábek: Jak vám termín posledního týdne výuky přijde vhodný? 

J. Šejna: Je to v pohodě, když se na to připravíš. Je to pro mě odpočinek před zkouškovým. 

R. Štolfa: Lidi z Bubnu mají s tímto termínem problém, protože se připravují na 
zkoušky/státnice. Je to blízko zkouškového. Navrhuji dříve nebo později, dříve by bylo spíše 
lepší. 

S. Jeřábek: Na začátku května je mnoho akcí. Posouvat to dále nemá smysl, protože je 
zkouškové v plném proudu. 

R. Štolfa: Výše zmíněné důvody jsou důvodem, proč nikdo z Bubnu nejede. 

M. Nečas: Proč to nemůže být dříve, třeba na začátku dubna? Je kromě počasí k tomu nějaký 
programový důvod? Na konci semestru je hodně akcí, přijde mi, že kdyby se výjezdní 
zasedání konalo v první půlce semestru, tak tam lidé tolik toho nemají.  

S. Jeřábek: Je lepší mít jedno výjezdko s lepším počasím. 

J. Kapoun: Kdy bylo minule?  

S. Jeřábek: Loňské jarní bylo stejně jako teď, na finále Eurovize. Předloni na jaře bylo první 
výjezdní zasedání v Kruhu, termínově opět tak nějak podobně. 

S. Jeřábek se ptá tak brzy z důvodu, že chce výjezdko za rok uspořádat ve Svinech. Jsou tam 
krásné podmínky, ale je třeba to zamluvit hodně dopředu. Do prázdnin by to klidně 
zabookoval. 

J. Rubáš: První v Kruhu bylo o týden dřív.  

S. Jeřábek: Jak by to bylo s výukovým systémem?  

J. Rubáš: Byl současný. 

S. Jeřábek: Zamyslíme se nad tím, zatím to vypadá, že to necháme tak, jak to je. 

 

Pěší zóna v Technické ulici 

S. Jeřábek: Bylo by bylo fajn, kdyby pěší zóna v Technické ulici spontánně ožila, například 
kdy by si tam šly hloučky studentů posedět a také by bylo fajn, aby především aktivity 
dejvických kolejních klubů, které nejsou závislé na el. proudu (i když to taky není problém), 
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přesunuly do Technické. 

19:40 → Přichází O. Surnin (Orlík). 

R. Štolfa: Za Buben je to problematické. Chceme spíše používat vlastní prostory, třeba když 
bude probíhat grilování.  

J. Kapoun: Spíše jde o Sincoolku a Masařku, protože to mají za rohem.  

S. Jeřábek: Napadly mne třeba deskovky.  

R. Štolfa: Chtělo by to spíše celounijní výzvu ve stylu „máme zde prostor a pojďme něco 
udělat.“ 

A. Valášek: Může se tam grilovat? 

S. Jeřábek: Ano.  

A. Valášek: Napadlo nás tam udělat beach grill párty. 

A. Deleut: Co například zapojit fakultní kluby?  

S. Jeřábek: Nechci předbíhat, ale fakultní kluby to mají složitější kvůli zkouškovému.  

M. Nečas: Minulý i současný semestr ISC rozdával čaj a sušenky. Co se akcí týče, je to dobrý 
nápad. ISC se je nebrání organizovat – je to dobré pro propagaci, protože Technickou ulicí 
chodí velké množství lidí. 

J. Kapoun: Byla by fajn celounijní iniciativa – například „Den v Technické“, na kterém by 
každý klub dělal nějaký program. Někdo by přinesl deskovky, pípy, bazén, … 

A. Deleut: To je skvělý nápad, na FELu bývá první či druhý týden v semestru „Den zájmových 
klubů“, proč neudělat Den klubů SU?  

R. Štolfa: Technická ulice je pořád veřejný prostor, takže akce musí skončit v 22:00. 

J. Kapoun: Nemusí to být nutně chlastačka. Například ze Sincoolky byly pozitivní ohlasy na 
akci „Advent v kampusu“. Co se pokusit o něco podobného, akorát v letní podobě? 

M. Nečas: Je super nápad toto za Studentskou unii ČVUT udělat. Možná do konce semestru? 

S. Jeřábek: Máme tam trvalý zábor do konce června.  

M. Nečas: Co se týče grilování – když to není na soukromém pozemku, tak v parku ale 
nemůžeš grilovat z bezpečnostních důvodů (požár). A za druhé to musí být odsouhlaseno, 
pokud se nejedná o kolej či soukromý pozemek. Je to problém i v Technické? 

S. Jeřábek: Byl jsem tam, když se grilovalo pod sakurami („Technická přespávka“), bylo jen 
ohlášeno shromáždění. Akce se zúčastnili lidé, kterým na těchto věcech dost záleží a bylo to v 
pořádku. Dokonce i Policie ČR byla v pohodě. Budu rád, když od kohokoliv vzejde jakákoliv 
aktivita. Nápady jsou vítány, pište je do konference Parlamentu. 

L. Bureš: Podle čeho se bude posuzovat, jestli bude pěší zóna v Technické ulici trvalá? Je 
mnoho negativních ohlasů – ať už od občanů MČ Praha 6, nebo od studentů Fakulty strojní. 
Ve facebookové skupině „ČVUT FS OFFTOPIC“ byla vytvořena anketa „Souhlasíte s 
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vytvořením pěší zóny?“ 292 lidí se vyjádřilo jako ANO, 224 jako NE.  

A. Valášek: Studenti si stěžují, že nemají kde parkovat.  

L. Bureš: Také panovaly názory, že je to zbytečné. Mnoho studentů tam očividně parkuje. 
Vracím se zpět k otázce: na základě čeho se vyhodnocuje, jestli tam pěší ona bude?  

S. Jeřábek: Celá iniciativa vznikla od Kampusu Dejvice, který právně neexistuje. Ty se snažili 
vytvářet tlak na MČ Praha 6 a Magistrát Hlavního města Prahy. 

J. Kapoun: Kritériem bude to, kdo bude víc slyšet a víc bude tlačit.  

S. Jeřábek: Například nyní se plánuje čtvrtfinálové hokejové promítání v Technické. Záleží na 
počasí. 

R. Štolfa: Kdo to dělá? 

S. Jeřábek: Kampus Dejvice. 

R. Štolfa: Zajímá mne to z toho důvodu, protože kolejní kluby mají mnoho vybavení, se 
kterými by mohli pomoci s akcí.  

V. Jelínek: Co se musí udělat pro to, abychom mohli tento veřejný prostor využít? Například 
kdybychom chtěli promítat všechno, co hraje Česká republika? 

S. Jeřábek: Přesně nevím. Praha 6 tam má zábor, prý by neměl být problém tam cokoliv 
plácnout.  

V. Jelínek: Hypoteticky, pokud bych se rozhodl, že zítra budu chtít promítat hokej, mám jít na 
radnici Prahy 6?  

S. Jeřábek: Možná přes nás.  

M. Nečas: Chceme vlastně mít z Technické ulice pěší zónu? 

J. Rubáš: Tyhle lidi nepřesvědčíš. Oni si ty akce budou užívat, ale v září tam chtějí parkovat. 

M. Nečas: Myslím nás jako Studentskou unii ČVUT.  

R. Štolfa: Nejsme schopni prostor využít od listopadu do března, třeba kvůli počasí. 

S. Jeřábek: Technická ulice však není prostor na konání akcí, ta myšlenka je o něčem jiném. 

J. Kapoun: Víte, že ten plácek před NTK byla také silnice? Není současný stav dobrý?  

J. Rubáš: Jak je využívaný? 

J. Kapoun: Využívaný je dostatečně, koná se tam mnoho akcí, je tam například prostor pro 
kavárnu. 

S. Jeřábek: Ten prostor přirozeně žije 

M. Nečas: Je nějaká možnost prostor v Technické ulici upravit? 

S. Jeřábek: Ano, ale až ta pěší zóna bude oficiálně trvalá. 
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M. Nečas: Chceme to? 

S. Jeřábek: Zvedněme ruce.  

Proběhlo zvednutí rukou na souhlas, zda-li by pěší zóna v Technické ulici měla být 
permanentní pěší zónou. Proti byly jen kluby Sincoolka a Silicon Hill. 

S. Jeřábek: Jak jste viděli, je nás většina. Budeme se o to snažit, sorry jako.  

 
Fotbalový zápas se SÚZ 

S. Jeřábek: „Připomínám fotbalový zápas se SÚZem. Psal jsem předsedům do klubů, hrát se 
bude v šesti lidech s hokejovým střídáním, dvanáct lidí ideálně. Pokud chcete, přihlaste se, i 
když fotbal úplně neumíte. Zápas proběhne 24. 5. 10:00 na hřišti 1 na Strahově. 

R. Štolfa: Kolik nás je? 

S. Jeřábek: Nemám přehled. Je nás zhruba 6, někteří lidé se to dozvěděli bokem, z Centrály 
také někdo půjde. 

19:59 → O. Sklenár se omlouvá a odchází, to samé M. Nečas. 

 

Časová tíseň 

S. Jeřábek: Moment, nebudeme usnášeníschopní a potřebujeme schválit ekonomickou 
činnost pro zaČVUTění a IP! 

M. Nečas: Mám čtvrt hodiny, takže bychom to museli stihnout rychle.  

S. Jeřábek: Navrhuji změnu programu. Body 10 a 11 se posouvají za bod 5. 

 
Usnesení 19-05-02: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje změnu programu s tím, že se body            
programu 10 a 11 posouvají za bod 5.“ 
OHP: 9; 9:0:0 → Usnesení přijato 
 

6 Schválení ekonomické činnosti zaČVUTění 
S. Jeřábek: zaČVUTění je akce, která se ještě nedávno jmenovalo Seznamovák ČVUT, 
neoficiální akce pořádaná třetí osobou za účelem zisku. Za námi přišli pomocníci na této akci s 
tím, že se jim to nelíbí a chtějí to dělat pod SU. 

S. Jeřábek předává slovo A. Valáškovi a M. Hanišovi. 

A. Valášek: Seznamovák ČVUT je pro nás uzavřená věc, ta akce bude pokračovat bez nás. 
Chtějí cílit na FS, FEL a FA, kde seznamováky od ÚTVS ČVUT mají malou kapacitu. 
zaČVUTění je uvolněnější akce, děláme ji společně s Fakultou tělovýchovy a sportu UK, aby 
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se lidé mezi sebou více znali. 

S. Jeřábek: Cílem není konkurovat, ale nabídnout alternativu. Některé seznamováky jsou 
vedeny jako táborová hra, které mají ale jinou cílovou skupinu. Stejně tak tomu je v případě 
zaČVUTění. Když se podíváme na finance, je tam relativně velký zisk – počítá se s maximální 
kapacitou a také se počítá s rezervou. Centrála si nemůže dovolit udělat akci, která bude 
ztrátová.  

J. Rubáš: Kolik je organizátorů? 

A. Valášek: Je celkem 12 instruktorů na jeden turnus, k tomu navíc 3 lidé, kteří se starají o 
komunikaci s kempem.  

J. Rubáš: Dík.  

R. Štolfa: Těm lidem se platí?  

A. Valášek: Platí se jim ubytování, jídlo, pití – zaplatí se jim prostě turnus. 

J. Rubáš: Náklad na jednoho instruktora je 2200 Kč, což je zhruba jedno kurzovné. Když bude 
třeba do něčeho investovat, odkud se budou brát peníze?  

S. Jeřábek: Z Centrály, cashflow je dobrý. 

J. Rubáš: Proč to není projekt a neberou se peníze z fondu projektu?  

Následuje dlouhé ticho. 

S. Jeřábek: Do Fondu projektů to nevrátíš. Nemyslím si, že by Centrála měla vysát celý fond. 
Kdyby cashflow nebylo, tak by se to samozřejmě vzalo jako projekt. 

J. Kapoun: zaČVUTění má už vlastní účet a domény.  

S. Jeřábek: Co se vztyčných osob týče, tak Jiří Kapoun řeší technické věci, Milan Kurka 
propagaci a komunikaci. 

J. Kapoun: Peníze, které z toho budou, by se neměly rozpustit v SU a měly by jít do dalších 
ročníků. 

R. Štolfa: Říkali jste, že je akce primárně pro studenty FEL a FS – na seznamovácích od 
ÚTVS se seznamují lidé z fakult a tato akce je bude svým způsobem rozdělovat, protože se 
nepoznají v rámci fakult. 

A. Valášek: Je tam pět nocí. Účastníci se nejdříve seznámí s lidmi po fakultách – například 
chatky a hry budou probíhat rozděleně podle fakult. Po dvou dnech se lidé „vypustí“.  

R. Štolfa: Byl jsem na tom původním Seznamováku ČVUT. Hlásil jsem se na FEL a FS. Po 
zápisu mi přišel mail, že je FEL Seznamovák. Nakonec jsem jel na Seznamovák ČVUT, kde 
jsem byl jediný z FEL a celé jsem to prochlastal. 

M. Haniš: FEL je nejpočetnější fakulta, bylo tam kvantum lidí. Z FSv a FA bylo méně 
účastníků, což záleželo na tom, jestli se akce kryla s nějakou jinou či nikoliv.  

R. Štolfa: Co třeba nabídnout FELu, jestli by to nepřevzít?  
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S. Jeřábek: Ta akce je úplně jiná. 

J. Kapoun: přitakává 

A. Deleut: Oba kurzy před třemi lety neměly dosah na studenty. 

S. Jeřábek: Co je důležité – loni tu jezdila policie, letos ta akce je podporovaná ČVUT.  

J. Kapoun: Spolupráce s PR ČVUT je domluvena, od ČVUT máme doménu 
seznamovak.cvut.cz. Dalo by se to nazvat záštitou. 

M. Kothera: Ví o tom fakulty?  

S. Jeřábek: Ano. 

R. Štolfa: Komu vlastně schvalujeme ekonomickou činnost? 

S. Jeřábek: Centrále.  

L. Bureš: zaČVUTění se kryje s kurzem ÚTVS pro FS.  

A. Valášek: Ano, víme o tom. Probírali jsme to s doc. Řezníčkem. On pošle prvákům mail, že 
existuje zaČVUTění a kurz od ÚTVS. Student si pak bude moci vybrat, je to na něm.  

J. Kapoun: Ta cílovka je jiná.  

Žádné další dotazy. 

 
Usnesení 19-05-03: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost zaČVUTění podle         
návrhu zaslaného do konference parlamentu 12. 5. 2019.“ 
OHP: 9; 8:0:1 → Usnesení přijato 
 

7 Schválení interního předpisu 2019-P1 Pravidla kamerových systémů       
SU 

S. Jeřábek předává slovo J. Rubášovi, J. Rubáš předává slovo V. Bohuňkovi. 

V. Bohuněk: 

Dospecifikovali jsme vymezení v čl. II odst. I.: doplnili jsme tam specifikaci účelu. Důvodem 
bylo, že ve sledovaných prostorách jsou kamery, které ke sledování neslouží – například 3D 
tiskárna, která sleduje kamerou 3D výtisk. Druhá změna byla v Příloze 2, kde v tabulce upravili 
účel zpracování – přibyla ochrana majetku a přibyl život a zdraví osob v prostorách, kde je 
kamerový systém. 

Myšlenka je taková: ze strany SU žádný předpis neexistoval, kdyby se někdo pídil po tom, jak 
to používáme. Cílem je, aby v klubu vznikly upravující IP. Vznikne tabulka sledovaných 
prostor. Může to mít například formu: název místnosti, kód místnosti podle SÚZu, počet 
kamer.  
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R. Štolfa: Kdo má právo v rámci GDPR se zeptat, kde a kolik je kamer? 

J. Rubáš a V. Bohuněk (synchronně): Kdokoliv. 

L. Saska: Pokud jde o bezpečnost, nikam se to hlásit nemusí.  

Viktor kouká na M. Kotheru, ten namítá: „Nekoukej na mě, vole, já nevím.“  

M. Kothera: Kromě toho, že chceme splnit zákonné povinnosti, chceme nastavit i interní 
postupy, abychom v tom měli pořádek.  

R. Štolfa: Když se mne někdo zeptá, kde všude máme kamery, nechci mu říkat, že je máme v 
serverovně. 

J. Rubáš: Nepředpokládá se, že by se ptali členové, spíše úřady.  

20:22 → J. Šejna vylekal J. Rubáše a odchází. 

V. Bohuněk:  
Bude cedule, kde bude adresa oou@su.cvut.cz. Pokud se bude někdo ptát, tak se bude řešit 
co dál.  

Hlavní myšlenka byla vyjádřena. Bude úložiště, kde budou záznamy uschovávány, budou 
osoby, které k tomu budou mít přístup. J. Rubáš napovídá: prohlášení. V. Bohuněk děkuje 
kývnutím hlavy a pokračuje. Prohlášení o dodržování pravidel – je v něm “t. č.”, kde bude 
uvedena role daného člověka. Člověk, který toto prohlášení podepíše, tak se seznámil s 
pravidly kamerových systémů a zásadami zpracování osobních údajů 

O. Surnin: Bude to muset podepisovat každý člen? 

S. Jeřábek: Nikoliv, jen ti, kteří by měli mít přístup.  

R. Štolfa: Jak poznáme člověka, který by měl mít přístup? 

S. Jeřábek: To už je na jednotlivých klubech, typicky asi předseda a správce kamerového 
systému. Před tím, než přístup opravdu dostane, bude muset podepsat dané prohlášení. 

L. Bureš: Uchování záznamů má být 14 dní?  

V. Bohuněk: Omezení 14 dní je dostačující pro správce, aby si našel daného člověka.  

S. Jeřábek: Pokud se bude úřad ptát, bude se dokazovat, proč máme 14 dní a ne méně. 14 
dní obhájíme, měsíc nikoliv.  

J. Rubáš: Máme 30 dní na odpověď, za nás je to tedy rozumné maximum. Budeme rádi, když 
to reálné maximum bude kratší.  

 
Usnesení 19-05-04: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje IP 2019-P1 kamerových systémů SU ČVUT 
dne návrhu zaslaného do konference 14. 5. 2019.“  
OHP: 9; 8,0,1 → Usnesení přijato 
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20:35 → A. Valášek, M. Haniš, O. Sklenár a M. Nečas opouští PAR. 
20:35 → Na žádost M. Kurky se vyhlašuje 10 minutová pauza. 
 
20:45 → Zasedání pokračuje 

 

8 Schválení zápisů 
S. Jeřábek: Nejsme usnášeníschopní. Dívali jste na zápisy? Jsou tam nějaké problémy? 

Nikdo se nehlásí.  

S. Jeřábek: My zpracujeme tento zápis, pošleme ho i s těmi minulými. Má někdo k tomu? 

Hrobové ticho. 

 
 

9 Prezentace výročních zpráv 
S. Jeřábek předává slovo O. Surninovi. 
 
O. Surnin: 

Co se Orlíku týče, tak proběhla párty, pracuje se na novým Wi-Fi systému a řešil se zajímavý 
systém do 20000 Kč – všechny zařízení, body a tak, bude se řešit přes léto. V červnu bude 
končit Představenstvo – měly by se vyhlásit volby, někomu začíná zkouškové, takže to 
chceme dělat v září.  

S. Jeřábek: To není dobrý nápad.  

O. Surnin: Hlasujeme papírově, lidi tu možná nebudou, protože zkouškové. 

S. Jeřábek: Zkuste vyhlásit volby, ideálně aby i proběhly. 

A. Deleut: Kdy začínalo období? 

S. Jeřábek: *hledá* 12. 1., do 12. 7. by měl být mandát.  

M. Kurka pochybuje o správnosti výpočtu. 
M. Kurka: „Stando, 1+6 je … *chvíle ticha* ... vlastně 7.“ 
S. Jeřábek se směje a žádá toto uvést do zápisu. 

J. Kapoun: Když volby vyhlásí v září, bude to problém? 

S. Jeřábek: Ne, ale bude bezvládí. 

R. Štolfa: To je jak u nás.  

L. Saska: Jasně, ale to je 14 dní. 

R. Štolfa: To sice ano, ale je to špatně. Měli byste to zkusit jinak a vyhlásit to poslední den 
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vašeho mandátu.“  

 

20:54 → Navrhnuta technická pauza o délce 2 minuty, protože J. Kapoun rozlil pivo. 
Hromadně se utírají stoly. 

S. Jeřábek: Máme utřeno? 

J. Kapoun: Ano.  

Pokračuje se v prezentaci výroční zprávy. 

 

O. Surnin:  
Co se u nás dělo: v říjnu nastala změna v Představenstvu, místopředsedkyně složila mandát. 
Další věc jsou akce: proběhly tři seznamovací párty. Kabelový internet je funkční, vše je super. 
Proběhla rekonstrukce serverovny, do které jsme koupili nová zařízení, zprovoznili jsme nový 
informační systém, se kterým pomohla Hlávkova kolej, Orlík je moc vděčný! Nastartovaly se 
nové webové stránky a pracuje se s WiFi sítí. Dále se řešil i kulečník.  

Máme problém, kterým je konzervativní izolacionalismus – s tím se nedá nic udělat, bohužel.  

S. Jeřábek: Rozveď to, prosím. 

O. Surnin: Většina členů se zajímá o stabilní internet, to je všechno. 

S. Jeřábek: Jak bys zhodnotil komunitu? 

O. Surnin: V pořádku, ale nechtějí být aktivní. 

R. Štolfa: Jak nabíráte aktivní členy? 

O. Surnin: Většinou se ptám, jestli mají zájem o nějaký projekt, síť a podobně. Většinou je to 
nezajímá.  

S. Jeřábek: Komunita funguje? 

O. Surnin: Komunita funguje. 

J. Kapoun: Tady se chci Alexe zastat. Na Orlíku se často pohybuji, jsou to „miniaturní byty”, 
takže ta komunita úplně nemusí fungovat.  

S. Jeřábek: Dotazy?  

Žádné nejsou, S. Jeřábek děkuje O. Surninovi. 
 
 

10 Schválení účetní závěrky za rok 2018 
S. Jeřábek: Schvalovat nebudeme, protože nejsme usnášeníschopní. Je tam něco, co je 
špatně? 
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J. Rubáš: Ano, prosím.  

S. Jeřábek: O té chybě na konci vím. 

J. Rubáš: Kontroloval jsem kontrolní součty, ty sedí.  

Výbuch smíchu. 
 
 

11 Nerekonstrukce Bubenečské koleje 
S. Jeřábek uděluje slovo R. Štolfovi. 
 
R. Štolfa: 
Na minulém Parlamentu jsme probírali bod Rekonstrukce koleje Bubeneč, na tom současném 
budeme probírat bod Nerekonstrukce koleje Bubeneč... Bubeneč se nakonec rekonstruovat 
nebude. Omlouváme se BIONu a dalším klubům, že nezískají majetek, který měl Buben 
rozdávat.  

Chci vás požádat o názor. Co se vlastně stalo? Abych to popsal od začátku – před 
rekonstrukcí je naše internetová síť v katastrofálním stavu. Nakoupili jsme switche (udělali 
projekt) a APčka, to vše stálo 800 000 Kč. 14 dní po tom, co jsme udělali tuto objednávku z 
pohledu klubu na 10 let, SÚZ oznámil, že bude rekonstrukce. Na rok samozřejmě nemá smysl 
dělat rekonstrukci sítě. Rok jsme pracovali na tom, aby „nový Bubeneč“ vypadal podle našich 
představ, aby byl ještě lepší. Máme třeba návrhy nové klubovny. Myslím si, že jsme odvedli 
dobrou práci. Následně 14 dní zpátky bylo řečeno, že rekonstrukce nebude. Celý ten rok jsme 
nechali síť doumřít, vše jsme odložili, takže v tuto chvíli je síť napůl funkční. Jsou časté 
výpadky, nefungují stránky, karetní systém také nefunguje. Je to složité, ale snažíme se to 
napravit. Nic z tohoto by se nedělo, kdybychom nepočítali s rekonstrukcí. Teď je vše jinak, 
rekonstrukce je odložena. Musíme síť restrukturalizovat. Znamená to pro nás další náklady a 
mnoho práce. Za onen rok jsme nenabírali aktivní členy, nechali jsme ten klub prakticky umřít. 
Aktivní členové do Představenstva jsou dva. Doufám, že nás bude pět, abychom to mohli 
dotáhnout ještě ten jeden rok. Pro Buben celá situace s nerekonstrukcí znamená náklady – 
třeba zařízení. Běží záruka a podpora, nicméně stroje jsou ve skladu a navíc stárnou. Až se s 
nima něco stane až se budou chtít použít, tak nemáme co s tím moc dělat.  

J. Kapoun: Probudil se ve mě stejný názor. Proč nabírat nové členy, když bude kolej v 
rekonstrukci? S tímto předpokladem to všechno bylo a nyní je to vlastně všechno jinak. Klub s 
rekonstrukcí počítal a s rozpadnutím klubu a teď to musí vydržet rok. Je to na základě 
informací v průběhu roku a SU ČVUT to dost poškodilo. 

R. Štolfa: Rekonstrukce se odložila o rok, ale minule slibovali to samé. Nyní se přihlašují do 
druhé výzvy (30. 6.). V tuto chvíli nevíme, jestli bude či nikoliv, to se dozvíme 30. 11. My 
máme zájem na tom, aby tato rekonstrukce proběhla co nejdříve a s naším přispěním. Je 
třeba, aby se SU ČVUT k tomu nějak postavila, popř. aby se postavila za nás, abychom to 
poladili. 

J. Kapoun: Možná by bylo dobré dát informaci o tom, že nám vznikla škoda. 

S. Jeřábek: Ruby, možná bys to mohl vzít přes RSS s tím, že bychom byli neradi, aby toto 
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nastalo někdy a někde v budoucnu. 

J. Rubáš: K SÚZu přes RSS rád.  

S. Jeřábek: Někdo něco k tomuto bodu? 

R. Štolfa: ZSVS jako místo, určitě půjdeme centralizovaně přes Rubyho směrem k SÚZ. 

S. Jeřábek: Nějaké dotazy?  

Probíhá živá diskuze.  

 

12 Různé 
S. Jeřábek: Chci navázat na info z Centrály. Na fondu projektů máme relativně moc peněz a 
průběžně zjišťuji, že lidé o něm ani moc neví, popř. neví, nač ho využít. Je tu od toho, aby 
kdokoliv podával projekty či jiné fajn věci, které potřebuje ufinancovat. Stačí to sepsat a 
předložit Parlamentu. Bylo by super, kdyby se toho víc využívalo. Po poradě s M. Kurkou by 
zafinancoval tisk všeobecných SU letáčků. V lednu 2019 se hovořilo o přeschválení rozpočtu, 
realita je taková, že je 30 tisíc rezerva, což je rozumné a nechce to úplně hrotit.  

Zvažuje se, zda toto podat do fondu projektů.  

S. Jeřábek: Neformálně: máme si dát práci a přihlášku sepsat, nebo si to přesypat v 
rozpočtu? Orientačně proti myšlence projektu nikdo nebyl. 

Pojďme pokročit. Na příští Parlament chystáme úpravu IP Hlášení o stavu klubu, kde bude 
popsána struktura a formáty. Bude tam víc řešeno, jak to bude vypadat a zapracujeme na tom, 
aby tam byl záznam s kamer. Druhý IP, který budeme opravovat je IP o odvodech, který bude 
upravovat i některé zájmové kluby. 

Informuji vás ještě o akci VyjdiVen, která bude 16. 5. 2019 ve 13:00 na Palachovo náměstí, 
kde se setkají studenti a program bude stát za to.  

 
J. Rubáš: Odpověděly mi všechny kluby ohledně ubytování lidí, co nejsou studenti. Seznam 
už je na SÚZu, postupně jsou lidi přidávaní a chodí jim maily a rezervace v ISKAMu.  

S. Jeřábek: Jsou všichni.  

J. Rubáš: Nejsou. SÚZ ručně kliká lidi. Prosím, zjistěte, jestli lidé, co si o rezervaci žádali, ji 
mají tak, jak by měli mít. Momentálně máme tři dny na případnou nápravu.  

 
J. Kapoun: V sobotu zavolal Pavlu Valachovi Jakub Tauchman a přivezl gauč. Gauč je 
SUnijní, je to výzdoba ze Studentského plesu. Kupovala ho Centrála na ples, který byl na téma 
punk. Po plese někde byl, někde se nacházel, nakonec skončil u Kuby. Neví, co s tímto 
gaučem a přivedl ho zpět. Co s ním? 
 
M. Kurka: Mohl by být v kanceláři, ale na Buben by se hodil více.  
 
Za Centrálu SU vše. 
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J. Rubáš: Mám point jako delegát. Byl jsem vyzván CEN SH, abych připomněl delegátům 
kolejních klubů, že v rámci smluv na pronájem sportovišť jsou posilovny „naše“. V tuto chvíli 
budeme zodpovídat za to, co se tam děje a pokud se tam něco stane. Dané osobě z CEN SH 
se nelíbí, že existují kluby, ve kterých mohou na sportoviště jít osoby samy. Tyto kluby by se 
měly nad sebou zamyslet. 

J. Kapoun: Vím, že nápad na Sincoolce byl a v té době jsem byl předseda, takže mám podíl 
na platnosti. Chci reagovat – nelíbí se to Strahovu? 

J. Rubáš: Nelíbí se to některým členům CEN SH.  

J. Kapoun: Někteří lidé, kteří mají blízko ke sportu se nelíbí něco na centrální úrovni. 

J. Rubáš: Já jen vyzývám k zamyšlení se nad tímto stavem. Nic osobního, zamyslete se.  

Konec zasedání 22:14 

 

Zapisovatel: Milan Kurka 

Ověřovatel: Ing. Stanislav Jeřábek 
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